



## 附件 Appendix

### About CUHK Business School

CUHK Business School comprises two schools – Accountancy, and Hotel and Tourism Management – and four departments: Decisions, Operations and Technology, Finance, Management, and Marketing. Established in Hong Kong in 1963, it was the first business school to offer BBA, MBA, and Executive MBA programmes in Asia. Today, CUHK Business School offers 10 undergraduate programmes and 22 graduate programmes, including MBA, EMBA, MAcc, MSc, MPhil, DBA, and PhD. The school currently has more than 4,600 undergraduate and postgraduate students from more than 20 countries and regions.

In the *Financial Times* Executive MBA Ranking 2023, CUHK's EMBA was ranked 23rd in the world. At more than 40,000, CUHK Business School has the largest number of business alumni among universities and business schools in Hong Kong, many of whom are business leaders.

[www.bschool.cuhk.edu.hk](http://www.bschool.cuhk.edu.hk)

### 香港中文大學商學院簡介

中大商學院成立於 1963 年，是亞洲區內首間開辦工商管理學士（BBA）、工商管理碩士（MBA）和行政人員工商管理碩士（EMBA）的商學院。中大商學院由兩個學院及四個學系組成，包括會計學院、酒店及旅遊管理學院、決策、營運與科技學系、金融學系、管理學系及市場學系。中大商學院共提供 10 個本科課程及 22 個研究生課程，包括碩士及博士課程，學院現有 4,600 逾名來自全球 20 多個國家及地區的學生。

中大商學院的 EMBA 課程在 2023 年《金融時報》（Financial Times）百強排行榜排名全球第 23 位。中大的商界校友人數逾 40,000 人，為香港各商學院之冠，其中不少校友為政府和商界的領袖與精英。

[www.bschool.cuhk.edu.hk](http://www.bschool.cuhk.edu.hk)

CUHK Business School  
The Chinese University of Hong Kong  
15/F, Cheng Yu Tung Building  
12 Chak Cheung Street, Shatin, N. T., Hong Kong  
Tel: +852 3943 4492 Fax: +852 2603 6569  
[www.bschool.cuhk.edu.hk](http://www.bschool.cuhk.edu.hk)

